
Grønt udvalg referat fra møde 28. maj hos Karen 
 
Velkommen til Lene, som er trådt ind i udvalget i stedet for Lis. 
 
 

1. En gåtur på fællesarealerne, hvor vi kan se på vores beplantningstilstand og gartnerens arbejde 
indtil nu. 

De nyplantede birketræer: Svend Aage har efterplantet et træ efter et, der var gået ud. 
Rødtjørnene: tre af træerne har det ikke godt – se under evt. 
4 nyplantede frugttræer gror fint. 
Hele beplantningen ud mod Nørreled: Fin balance imellem det, der beskæres og de enkelte 
træer, der står som solitærtræer i beplantningen. 

2. En drøftelse af indlægget fra Käte i nr. 61, og Grønt Udvalgs svar på dette.  
Svend Aage har forfattet et svar, som vi enedes om at sende til Käte samt til bestyrelsen og 
os selv. 

3. Bestyrelsesrepræsentant i Grønt Udvalg  
Bestyrelsen har ikke udpeget nogen til posten, Gunhild og jeg vil forsøge at få Heidi med. Vi 
er – i givet fald - indforstået med aftenmøder fremover. 

4. Eventuelt  
Græs imellem træerne: SAa vil snakke med Jørgen. Det lange græs pynter ikke ( pollen ved 
blomstring ) 
Rødtjørn: Vi talte om at udskifte 2 eller 3 træer. Der bør indhentes prisoverslag, bestyrelsen 
spørges for godkendelse af udgifterne. 

5. Ny mødedato (ikke tirsdag formiddag) 
Onsdag den 2. oktober kl. 10:00 - alternativt torsdag den 3. oktober kl. 19:30 

 
28. juni Karen 


